
 

 

Til medlemmerne af Vallensbæk Helårsbadeforening Havet  18. april 2024 

Du indkaldes til ordinær generalforsamling mandag den 29. april 2024 kl. 19.00 i Vallensbæk Kultur- og 

Borgerhus i det store mødelokale ”Havet”, Vallensbæk Stationstorv 100, 2665 Vallensbæk Strand.  

 

Dagsorden ifølge gældende vedtægter:  

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent. 

3. Valg af mindst to stemmetællere. 

4. Formandens beretning om aktiviteter i det forløbne år (se hjemmeside) 

5. Regnskab med revisionspåtegning fremlægges til godkendelse (se hjemmeside) 

6. Indkomne forslag (se næste side) 

7. Fremlæggelse af budget og godkendelse af kontingent. (Bestyrelsen foreslår kontingent kr. 400) 

8. Valg til bestyrelsen, der består af fem medlemmer og to suppleanter: 

• Valg af formand, ulige år.  (Jacob Hansen, ej på valg) 

• Valg af kasserer, lige år.  (Merete Repsdorph genopstiller ikke, Lone Hjelvang opstiller) 

• Valg af to bestyrelsesmedlemmer, lige år.  (Marlene Bruun genopstiller, Louise Staal genopstiller) 

• Valg af et bestyrelsesmedlem, ulige år.  (Anja Rosenbjerg, ej på valg) 

• Valg af to suppleanter, hvert år.  (1. Jesper Hertz genopstiller, 2. Ursula Torres genopstiller) 

9. Valg af revisor, ulige år.  (Ruth Frederiksen, ej på valg) 

10. Valg af revisorsuppleant, hvert år. (Lili Bodilsen genopstiller) 

11. Eventuelt (forslag kan ikke sættes til afstemning). 

 

 

Formandens beretning, regnskab og budget og andre bilag kan læses og downloades via vores hjemmeside 

www.badeforeninghavet.dk. Klik på fanen ”Bestyrelse”, derpå ”Arkiv” og find materialet under ”Arkiv 

2024”. Her er link: https://www.badeforeninghavet.dk/arkiv-2024/ 

 

NB De automatisk døre til biblioteksindgangen til Vallensbæk Kultur- og Borgerhus lukker kl. 19.00. Gå 

igennem hele biblioteket for at komme til mødelokalerne. Adgang til dørene kræver tilmeldt sundhedskort 

til biblioteket og omfatter kun Vallensbæk-borgere. Ergo, sørg for at komme i god tid. 

  

https://www.badeforeninghavet.dk/arkiv-2024/


 

 

Pkt. 6 Indkomne forslag 
 

Bente Thorhauge 

At der arbejdes på at få en bredere trappe, gerne dobbelt så bred som nu med lige så bred ståplatform i 

bade trekanten. Måske den nuværende kan bruges ved molen, så der bliver en trappe for nedadgående og 

en for opadgående og at derved kommer en hel ny i trekanten. Vi har overskud på vores budget, måske 

nogle af dem kan bruges til at forhandle med kommunen om trapperne. 

 

Bestyrelsens bemærkninger:  

Bestyrelsen vurderer umiddelbart at det er et meget dyrt forslag, men har bedt Bente kvalificere forslaget i 

forhold til pris. Bestyrelsen finder umiddelbart ikke, at pladsen på trappen er en stor udfordring, idet 

medlemmerne er gode til at tage hensyn til hinanden, ved op- og nedgang. 

 

 

 

Charlotte Baadh 

Flere bænke udendørs mellem cafe og omklædning samt mellem omklædning og handicaptoilet.  

 

Bestyrelsens bemærkninger:  

Bestyrelsen har flere gange tidligere været i dialog med kommunen om denne mulighed, men har fået 

afslag, bl.a. pga. brand- og tilgængeligheds hensyn (plads til kørestole). Bestyrelsen vil gerne drøfte ønsket 

med kommunen igen. 

 

 

 

Charlotte Baadh 

I vinterperioden må der ikke være gus i tidsrummet kl. 9-11. 

I sommerperioden må der ikke være gus i tidsrummet kl. 8.30-10. 

 

Bestyrelsens bemærkninger: 

Ved at have varierende gustider og ikke gus-fri tider sikrer vi, at det ikke er de samme medlemmer som 

”rammes” af at kunne deltage i gus eller benytte saunaen udenfor gus. Desuden ønsker bestyrelsen ikke at 

tvinge de frivillige gusmestre til faste tider. Bestyrelsen råder derfor til de nuværende regler fastholdes. 

 

 

 

Pia Davidian 

Mulighed for at vores gusmestre kan oprette tre gus pr. dag. 

Da mange medlemmer ønsker gus og pladserne er få, kunne der med fordel oprettes flere gus pr. dag. 

Dette kunne f.eks. være 1 gus morgen, 1 gus eftermiddag og 1 sen aften. 

 

Bestyrelsens bemærkninger:  

Det er mange hensyn og modsatrettede ønsker i forhold til brugen af sauna og saunagus. Bestyrelsen synes, 

at der er fundet et fornuftigt leje med maks. to gus om dagen på de hele dage og ét på de halve dage 

(lørdag og søndag). Ligeledes er der flere, der får plads på gus efter opfordringerne om at vise hensyn og 

vente med tilmelding for at give flere chancen for at være med til gus.  

 


